

TABLE OF CONTENTS

目 录

Distribution of Microbial Biomass Carbon and Nitrogen in Forest Soil of Laojun Mountain in Qinling Mountains

(秦岭老君山森林土壤微生物量碳氮的分布)

X. X. TONG, Z. Y. SHI, L. LI, Z. Z. HE, Y. YIN, S. L. HUANG, A. L. ZHANG.....1

Study on Influence Factors of Mature Landfill Leachate by SH-A Process

(SH-A 工艺处理晚期垃圾渗滤液影响因素的研究)

F. L. GONG, Y. Q. WANG, S. Q. GUAN, S. C. WANG, Z. Y. LI.....5

Fe/C Micro Electrolysis Improve Percolate Biodegradability

(Fe/C 微电解法提高垃圾渗滤液的可生化性)

Y. W. JIN, X. H. ZHU, W. R. XUAN.....11

Disease-Resistance Induction in Cotton by Inoculation with Endophytic Bacteria Strains YBS106

(内生细菌 YBS106 对棉花的诱导抗性研究)

Q. L. GUAN, T. X. LIN, M. F. GONG.....16

Optimization of Fermentation Conditions for Endophytic Bacteria Strains YBS106

(内生细菌 YBS106 菌株发酵条件优化)

Q. L. GUAN, T. X. LIN, M. F. GONG.....22

The Status of Research on Mechanisills of Schistosome Immune Evasion

(血吸虫抗原变异和免疫调节的研究)

H. Y. XIANG, J. S. WANG, H. Z. FANG.....28

Development of Genomic Structure and Function of Hepatitis E Virus

(戊型肝炎病毒的基因组结构及生物学功能研究进展)

Y. X. LEI, P. LIU, L. WANG.....32

Study on the Influence of Temperature on the “SH-A” Process of

Atorvastatin Calcium Pharmaceutical Wastewater

(温度对“SH-A”工艺处理阿托伐他汀钙制药废水的影响研究)

S. FENG, D. W. PAN, C. F. ZHENG, S. C. WANG.....37

The A/O Process-the Coagulation Sedimentation for Treatment of Flotation Agent Production Wastewater

(A/O-混凝组合工艺处理选矿药剂生产废水研究)

H. J. LI, M. J. SHAN, Y. Q. WANG, P. YANG, L. H. KOU.....41